
Protokół nr 50 / 2024 
Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 26 stycznia 2024 r. w godz. od 13:00 do 14:50, 

sala nr 231 Starostwo Powiatowe w Kielcach 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu Irena Gmyr. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodnicząca o godz. 13.00 otworzyła posiedzenie Komisji. 

Lista obecności radnych Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
w Kielcach stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Członek Zarządu Stefan Bąk, 
- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa, 
- Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Dominika Kąsek, 
- Dyrektor Wydziału Strategii i Rozwoju Wojciech Kołodziejczyk , 
- Dyrektor Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka - Szpitala Specjalistycznego 
w Kielcach Rafał Szpak, 
- Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku Grzegorz Piwko, 
- Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-
Borek, 
- Starszy inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Małgorzata 
Socha. 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu i rozpoczęła 
obrady. 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu 

w Kielcach {zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2 . Sprawy różne 

Dyrektor Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka - Szpitala Specjalistyczny w Kielcach 
Rafał Szpak przedstawił członkom Komisji sytuację finansową jednostki oraz poinformował 
radnych o planach zaciągnięcia kredytu oraz o wstępnych warunkach kredytowania. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Usług Medycznych w Kielcach Jarosław Wrzoskiewicz 
przedstawił członkom Komisji sytuację finansową jednostki. 

Radni podjęli dyskusję w sprawie przetargu na badania dla pracowników w ramach projektu. 



Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku Grzegorz Piwko przedstawił członkom Komisji 
sytuację finansową jednostki oraz poinformował o decyzji Wojewody Świętokrzyskiego 
w sprawie oceny projektu rozbudowy Szpitala uznając ją jako zasadną. 

Radny Michał Godowski zwrócił się z zapytaniem w sprawie sytuacji kadrowej na oddziale 
alergologicznym. 

Dyrektor Szpitala przedstawił radnym sytuację kadrową na oddziale informując, iż Szpital jest 
w stanie nadal realizować świadczenia alergologiczne. Obecnie pracuje trzech lekarzy 
w Poradni oraz jeden lekarz na Oddziale. Dyrektor poinformował, iż prowadzi rozmowy 
z lekarzami alergologami, których chce pozyskać dla Szpitala. 

Dyrektor Wojciech Kołodziejczyk przekazał radnym informację w sprawie projektu 
rozbudowy Szpitala podkreślając, że konieczne będzie zamknięcie bloku na czas remontu. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad zbliżającej się sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28.12.2023 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

rok 2023. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2024-2029, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2024 rok, 
Skarbnik Powiatu omówiła ww. projekty uchwał oraz poinformowała radnych 
o wprowadzonych autopoprawkach. 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miedziana Góra, 
4) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Zagnańsk, 
5) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Mniów, 
6) przyjęcia „Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego z Organizacjami Pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2024 roku", 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i spraw Społecznych Dominika Kąsek omówiła ww. projekt 
uchwały. 

7) ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Kielecki, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki 



doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe i inne podmioty, których zadania statutowe 
obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia, na 
które przyznawane jest dofinansowanie, 

Starszy inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Małgorzata Socha 
przedstawiła członkom Komisji ww. projekt uchwały. 

8) wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr LXV/86/2023 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 
30 października 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe dla uczniów szkół 
ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Kielecki, 

Starszy inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Małgorzata 
Socha przedstawiła członkom Komisji ww. projekt uchwały. 

9) uchwalenia Statutu Powiatu Kieleckiego, 
Radny Robert Kaszuba zabrał głos w sprawie ww. projektu statutu informując radnych 
o przebiegu prac nad statutem. 

10) uchwalenia „Planu pracy Rady Powiatu w Kielcach na 2024 rok". 
8. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu w Kielcach za 2023 rok. 

9. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Ad.2 Sprawy różne. 

Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-
Borek na prośbę Zarządu przekazała informację odnośnie złożonego wniosku przez Burmistrza 
Miasta i Gminy Bodzentyn ( dot. przekazania '/a boiska w Bodzentynie, którego właścicielem 
jest Powiat Kielecki). 

Dyrektor Wojciech Kołodziejczyk przekazał radnym informację, iż Gmina złożyła również 
wniosek o dofinansowanie prac modernizacyjnych boiska. Dyrektor przekazał, iż Gmina 
wystąpiła z pismem do Powiatu o sfinansowanie połowy wkładu własnego w kwocie około 62 
500 złotych. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gmyr wyraziła opinię, iż należy się zastanowić czy ta 
nieruchomość nie będzie przydatna Powiatowi w przyszłości. 

Radny Michał Godowski podkreślił, iż wkład własny oraz dofinansowanie na prace 
modernizacyjne podniosą wartość działki. 

Radny Robert Kaszuba zaproponował, aby Gmina przekazała działkę o podobnej wartości 
w zamian za przekazanie Vi boiska. 
Członek Zarządu Stefan Bąk przekazał, iż Zarząd chce poznać opinię radnych w sprawie oraz 
podkreślił, iż należy zabezpieczyć interes Szkoły. 

Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-
Borek przekazała informacje na temat pisma pani Burmistrz Miasta i Gminy Łopuszno 



w sprawie przekazania Pałacu w Łopusznie. Z-ca dyrektora przekazała również, iż stan prawny 
nieruchomości na chwilę obecną nie jest ustalony. 

Radni podjęli dyskusję na temat stanu prawnego nieruchomości oraz poniesionych nakładów. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Irena Gmyr o godz. 14:50 zamknęła 
posiedzenie Komisji. 
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